
Bestyrelsesmøde DAR - 2021.12.06  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt, ingen kommentarer.  

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia  

1. Loft i elev stald. Kommunen har været at kigge på en løsning med en ingeniør fra 

kommunen. De vender tilbage.  

2. Kommunen har udskiftet kontaktperson efter kommunevalget, så der skal opbygges 

en ny relation. 

3. Der er købt en ny elevhest og der er 50.000 kr. til købt af endnu en hest, som også 

kan bruges til handicap ridning.  

4. DAR har fået 10.000 kr. af Spar Nord til køb af nye ponysadler, beridereleverne 

undersøger, hvor der kan købes nye sadler til elevponyerne.  

5. Der arbejdes på at finde en ny traktor til bl.a. at harve ridebanerne. Traktoren som er 

på DAR i øjeblikket, er lejet.  

6. Sunshine er send tilbage til Vejers og kommer ikke tilbage.  

7. Twilight er aflivet pga. sygdom. 

3. Meddelelser fra formanden.  

1. Der er kommet 10.000 til sadler. 

2. Der er kommer 50.000 til en ny hest.  

3. Der mangler tilbagemelding fra 1:2 ordningen.  

4. Da kommunen får nyt system baseres lokaletilskud i 2022 i første omgang på 

kommunens tal fra 2020. Det kan dog reguleres i dialog med kommunen.  

4. Prioriteringsliste (Nævnt i prioriteret rækkefølge)  

1. Ny traktor.  

2. Dressurbanen i haven og på trailorbanen.  

3. Ny harve.  

4. Folde ved det trekantede område ved privatfoldene.  

5. Meddelelser fra udvalgsposter  

1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport  

1. Til næste bestyrelsesmøde skulle første udkast til regnskabet være klar.  

2. Stævneudvalg  

1. Man ønsker det samme antal DRF stævner i år 2022, som i år 2021. I alt 4 

stævner. Det bakkes der op om i bestyrelsen. 

2. Datoer for stævnerne er fastlagt af DRF, under hensyntagen til det samlede 

stævneprogram for de forskellige klubber, og kan ikke ændres.  

3. Der er opbakning i bestyrelsen til at der kommer 4 nye stævner.  

3. Aktivitets og elevskoleudvalg  

1. Der er udarbejdet en liste med opgaver som skal udføres når der er stævner 

på DAR, hvis ikke disse opgaver bliver besat, så vil stævnet desværre ikke 

blive afholdt ikke blive afholdt.  

2. Aktivitetsudvalget of stævneudvalget skal sammen med beridereleverne 

koordinerer beriderelevernes involvering i DARs i alt 8 stævner (4 DRF 

stævner og 4 elevstævner) 

3. Der arrangeres partmøde en gang i kvartalet, hvor der kan gives beskeder fra 

DAR og der kan stilles spørgsmål. 

4. Cafeterieudvalg  

1. Der er blevet tjent penge i cafeteriet til B og- C stævnerne.  



5. Marketing- og sponsorudvalg  

1. Der er samlet mange sponsorgaver til stævnerne.  

2. Der er evt. en sponsor som ønsker at være sponsor på DAR, der kommer en 

afgørelse i Q1 2022.  

3. Vi har fået afslag på ansøgningen om 300.000 kr. fra foreningspuljen til 

belægning mellem elev og privatstal. 

4. Fyns rideudstyr har betalt ihht. sine forpligtigelser.  

6. Betalingsrettigheder til EU støtte til 2022  

1. Der er kommet en meddeles om at systemet afskaffes i 2022, men man er 

nødt til og købe betalingsagtigheder, for at få støtte i 2022. Bestyrelsen 

godkendte derfor købt af betalingsrettigheder for omkring 9.000 kr. Vi har 

fået næsten 20.000 kr. i støtte i 2021.  

7. Forpligtigelse til at bidrage med X antal timer som aktivt medlem af DAR  

1. Der stilles forslag om, at man som aktivt medlem på DAR forpligter sig til at 

ligge x antal frivillige timer til f.eks. stævner, arbejdsdage og lign. Det valgte 

bestyrelsen i første omgang ikke at gå videre med, da problemet med at få 

hjælpere, ser ud til at have løst sig for elevstævnernes vedkommende, ved at 

opgaverne skal besættes, før tilmelding til selve stævnerne lægges op. 

8. DAR klubtøj  

1. Der er stillet forslag om DAR klubtøj. Der indhentes priser. Der startes med 1 

til 2 modeller for at se om der er interesse. Beridereleverne stå for dette. 

9. Regulering af DAR priser i 2022   

1. Der stilles forslag til at der kommer en prisstigning i 2022 svarende til den 

generelle prisstigning i marked. Når der er budgetlægning for 2022 vurderes 

det, om der skal være en prisstigning.  

10. Eventuelt  

1. Forslag til at DAR går over til fibernet, i stedet for alm. Netværk, som vil 

give en meget hurtigere og mere stabil forbindelse. Der vil komme en 

merudgift pr. kvartal på ca. 100 kr. Det er en stigning på 400 kr. pr. år. Dette 

blev vedtaget.  

2. Der skal holdes MUS-samtaler med beridereleverne og de skal afholdes 

inden udgangen af januar 2022.  

3. Odense Kommune inviterer til dialogmøder om Velfærdens Fundament. 

Velfærdens Fundament bygger på, at der etableres partnerskaber mellem 

lokale borgergrupper og kommunen. Derigennem skal der i fællesskab sættes 

mål for og handling på udviklingstiltag i de enkelte lokalområder i 

kommunen henunder tiltag indenfor idræt, fællesskab og 

fritidsaktiviteter. Processen påtænkes at starte i uge 39 2022. Dorte 

undersøger nærmere, hvad det indebærer, og om det er relevant for DAR at 

deltage. 

 


